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ΣΑΤΕ: Ολοκληρώθηκαν οι εκλογές για το νέο
Διοικητικό Συμβούλιο

Στην πρώτη συνεδρίασή του, που θα
συγκληθεί εντός του προσεχούς
διαστήματος, θα συγκροτηθεί σε σώμα το
νέο Διοικητικό Συμβούλιο του  , της
αντιπροσωπευτικότερης οργάνωσης των

 εταιρειών της χώρας, τα
13 μέλη του οποίου εκλέχθηκαν με
ηλεκτρονική ψηφοφορία. Τα 13 μέλη – εκ

των οποίων 5 νέα – που εκλέχθηκαν είναι οι:  ,
Ανδρέας Γερακάκης, Λήδα Παπαγεωργίου, Δημήτριος Τσουρέκας,
Χριστόφορος Κωνσταντινίδης, Βασίλης Θεοδωρόπουλος, Δημήτρης
Σμπώκος, Κωσταντίνος Χούσος, Γεώργιος Γκικάκης, Γαβριήλ Βαγδατλής,
Εμμανουήλ Βράιλας, Δημήτρης Μανδρούκας και Δημήτρης Κραμποβίτης.
Νωρίτερα το πρωί της Τετάρτης 24 Απριλίου πραγματοποιήθηκε η ετήσια
Γενική Συνέλευση του  την οποία χαιρέτησαν ο υφυπουργός
Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος, ο πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος
Μακέδος και η πρόεδρος του ΣΕΓΜ κα Δέσποινα Καλλιδρομίτου. Νίκος
Ταχιάος: Καλούμε σε άμεση συνάντηση τους εκπροσώπους του  για
την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων. Στον χαιρετισμό του ο υφυπουργός
Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος, κάλεσε το προεδρείο του Συνδέσμου σε άμεση
συνάντηση με σκοπό την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων του κλάδου.
Εξήγγειλε επίσης, ότι κατόπιν συνάντησης με τον υπουργό κ. Χρήστο
Σταϊκούρα αποφασίστηκε η προώθηση στη Βουλή ενός νόμου για την άμεση
ανακούφιση από τα κατεπείγοντα προβλήματα, που απασχολούν τον κλάδο
όπως η ταχεία λειτουργία του Μητρώου επιχειρήσεων τεχνικών έργων για την
ανανέωση/αναβάθμιση των πτυχίων των εργοληπτικών εταιρειών. Σημείωσε
δε, ότι η καθυστέρηση στην επικοινωνία με τον  και τους άλλους
εργοληπτικούς συνδέσμους οφειλόταν στα πρωτόγνωρα γεγονότα που
κλήθηκε να αντιμετωπίσει η πολιτική ηγεσία, όπως η θεομηνία Daniel και
άλλες φυσικές καταστροφές. Επισήμανε επίσης ότι για τα έργα
αποκατάστασης στη Θεσσαλία θα διατεθεί κονδύλι της τάξεως του 1,4 δις , εκ
των οποίων 30 εκατ. θα διατεθούν σε έργα όπως σχολεία κ.α. Επίσης 470
εκατ. θα διατεθούν σε σιδηροδρομικά και άλλα οδικά έργα. Ο υφυπουργός
Υποδομών τόνισε ότι διασφαλίστηκε η συμβασιοποίηση πολλών μεγάλων και
μικρότερων έργων τα οποία είχαν εξαγγελθεί – κάτι που μέχρι τώρα δεν
θεωρούνταν δεδομένο. Κλείνοντας ο κύριος Ταχιάος ανανέωσε το ραντεβού
του με τους εκπροσώπους του Συνδέσμου για την ερχόμενη εβδομάδα
(Μεγάλη Εβδομάδα) και ευχήθηκε καλή επιτυχία στην εκλογική διαδικασία.
Γερακάκης: Δεν θα αφήσουμε καμία ευκαιρία να χαθεί Ο πρόεδρος Δ.Σ του
Συνδέσμου κ. Ανδρέας Γερακάκης αναφέρθηκε στην στόχευση προς την
επίλυση των 12 κρίσιμων ζητημάτων του κλάδου καθώς και στις διεκδικήσεις
για το επόμενο διάστημα, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι: «αυτές θα
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συνεχίσουν με στόχο την εδραίωση του κύρους και της αρμόζουσας θέσης
των Ελλήνων Κατασκευαστών, με την επιστροφή του Κλάδου σε ικανούς
ρυθμούς μεγέθυνσης, στοχεύοντας στην ισόρροπη και βιώσιμη ανάπτυξη της
ελληνικής οικονομίας. Υπό αυτό το πρίσμα στόχευση θα πρέπει να είναι τα
έργα να  στην ποιότητα και στον χρόνο που οφείλουν οι
ανάδοχοι, με τη ροή και το ύψος πληρωμών που οφείλουν οι κύριοι των
έργων, δηλαδή το Δημόσιο». Σχετικά με τον , ο κ. Γερακάκης
επισήμανε τα εξής: «Οφείλουμε να εξελιχθούμε αναβαθμίζοντας τον ρόλο, την
εικόνα μας και την στρατηγική των παρεμβάσεών μας. Είμαστε σε διαδικασία
υλοποίησης ενός σχεδιασμού που περιλαμβάνει την ενδυνάμωση της εικόνας
του Συνδέσμου μας και τη βελτίωση της ροής της πληροφόρησης προς τα
Μέλη μας και συνολικά προς τον κλάδο». Παράλληλα, έχουμε ξεκινήσει να
κινούμαστε σε ένα πλαίσιο εξωστρέφειας ώστε να καλύψουμε το κενό που
υπάρχει σε σχέση με τις άλλες ευρωπαϊκές χώρες. Προκειμένου να
εναρμονιστούμε με το ευρωπαϊκό γίγνεσθαι, θα επιδιώξουμε να
διοργανώσουμε σεμινάρια σε συνεργασία με φορείς άλλων χωρών με σκοπό
την ενημέρωση και την εξοικείωση με τις νέες τεχνολογίες». Καταλήγοντας ο
κ. Γερακάκης αναφέρει : «Ο κλάδος των  αποτελεί βασικό
πυλώνα στην οικονομική ανάπτυξη της χώρας και εμείς, δεν θα αφήσουμε
καμία ευκαιρία, καμία δυνατότητα να χαθεί». Μακέδος: Οι προοπτικές και οι
προκλήσεις Ο Πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ σημείωσε ότι η υλοποίηση των
ανεκτέλεστων έργων αποτελεί το στοίχημα των τεχνικών εταιρειών για να
προχωρήσουν στη διαχείριση, επανέναρξη και ολοκλήρωση των κρίσιμων
αυτών έργων, με δεδομένο τα ασφυκτικά χρονοδιαγράμματα του RRF και
τόνισε: «Χρειάζονται νομοθετικές πρωτοβουλίες και ενίσχυση των επιλογών
χρηματοδότησης. Το ΤΜΕΔΕ δίνει δυναμικά παρών αφού εκδίδει 60.000
εγγυητικές επιστολές ετησίως, διαθέτει περισσότερα από 150 εκ. € ετησίως
για νέες εγγυητικές επιστολές καλής εκτέλεσης και παρέχει προς τα μέλη του
άμεση ρευστότητα που ξεπέρασε τα 50 εκ. €. Πέραν του εγγυοδοτικού του
ρόλου, αναπτύσσει καινοτόμα εργαλεία, όπως το ΤΑΜΕΙΟ ΕΑΤ-ΤΜΕΔΕ και
νέες υπηρεσίες όπως την ΤΜΕΔΕ Microfinance με στόχο την ενίσχυση του
κλάδου», επεσήμανε δε, ότι «ο , για δεκαετίες αποτελεί τον βασικό
φορέα που προωθεί την εξυπηρέτηση του γενικότερου εθνικού συμφέροντος,
μέσα από το έργο των μελών του». Καλλιδρομίτου: Οι προκλήσεις της νέας
εποχής Στον χαιρετισμό της η κα Καλλιδρομίτου τόνισε ότι: «Η άνοδος των
νέων τεχνολογιών, όπως το ΒΙΜ, η τεχνητή νοημοσύνη, ο αυτοματισμός η
ρομποτική, τα ψηφιακά δίδυμα, τα drones και πολλά άλλα μεταμορφώνουν τη
βιομηχανία των μελετών και  και πρέπει να προσαρμοστούμε σε
αυτές τις αλλαγές για να παραμείνουμε ανταγωνιστικοί. Παράλληλα έχουμε
να αντιμετωπίσουμε την πρόκληση με ταχεία εξέλιξη της κλιματικής αλλαγής
εφαρμόζοντας έξυπνα υλικά και βιώσιμες πρακτικές που μειώνουν το
αποτύπωμα του άνθρακα». Βράιλας: Να αλλάξει η προσέγγιση της Πολιτείας
στα προβλήματα Το έργο το οποίο διεκπεραίωσε ο  κατά την διάρκεια
του 2023, παρουσίασε ο Γενικός Γραμματέας του Συνδέσμου κ. Μάνος
Βράιλας, και τόνισε ότι «η Πολιτεία, μέχρι και σήμερα, δεν έχει απαντήσει
πειστικά στο πεδίο κατάρτισης των προϋπολογισμών έργων και
αναθεώρησης των τιμών συμβάσεων των δημοσίων έργων. Για αυτό τον
λόγο ως  έχουμε ολοκληρώσει την ανάπτυξη ενός συστήματος
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πλήρως ψηφιοποιημένου, που θα μπορεί να αξιοποιηθεί ώστε να παράγονται
με πλήρως τεκμηριωμένα στοιχεία προϋπολογισμών έργων και
αναθεώρησης αυτών. Επιπλέον, ως  προσπαθήσαμε να θέσουμε στο
κέντρο της συζήτησης το μεγάλο πρόβλημα της έλλειψης εργατικού
δυναμικού στα τεχνικά έργα, γεγονός που έχει ως άμεσο αποτέλεσμα την
εκτίναξη του κόστους υλοποίησης των έργων». Ακολουθήστε το
Powergame.gr στο Google News για άμεση και έγκυρη οικονομική
ενημέρωση!
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Ταχιάος: 1,4 δισ. ευρώ για έργα αποκατάστασης
στη Θεσσαλία

Στην πρώτη συνεδρίασή του, που θα
συγκληθεί εντός του προσεχούς
διαστήματος, θα συγκροτηθεί σε σώμα το
νέο Διοικητικό Συμβούλιο του , της
αντιπροσωπευτικότερης οργάνωσης των

 εταιρειών της χώρας, τα
13 μέλη του οποίου εκλέχθηκαν με
ηλεκτρονική ψηφοφορία. Τα 13 μέλη – εκ

των οποίων 5 νέα – που εκλέχθηκαν είναι οι:  ,
Ανδρέας Γερακάκης, Λήδα Παπαγεωργίου, Δημήτριος Τσουρέκας,
Χριστόφορος Κωνσταντινίδης, Βασίλης Θεοδωρόπουλος, Δημήτρης
Σμπώκος, Κωσταντίνος Χούσος, Γεώργιος Γκικάκης, Γαβριήλ Βαγδατλής,
Εμμανουήλ Βράιλας, Δημήτρης Μανδρούκας και Δημήτρης Κραμποβίτης.
Νωρίτερα το πρωί της Τετάρτης 24 Απριλίου πραγματοποιήθηκε η ετήσια
Γενική Συνέλευση του  την οποία χαιρέτησαν ο Υφυπουργός
Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος, ο πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος
Μακέδος και η πρόεδρος του ΣΕΓΜ κα Δέσποινα Καλλιδρομίτου. Νίκος
Ταχιάος: Καλούμε σε άμεση συνάντηση τους εκπροσώπους του  για
την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων Στον χαιρετισμό του ο Υφυπουργός
Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος, κάλεσε το προεδρείο του Συνδέσμου σε άμεση
συνάντηση με σκοπό την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων του κλάδου.
Εξήγγειλε επίσης, ότι κατόπιν συνάντησης με τον Υπουργό κ. Χρήστο
Σταϊκούρα αποφασίστηκε η προώθηση στη Βουλή ενός νόμου για την άμεση
ανακούφιση από τα κατεπείγοντα προβλήματα, που απασχολούν τον κλάδο
όπως η ταχεία λειτουργία του Μητρώου επιχειρήσεων τεχνικών έργων για την
ανανέωση/αναβάθμιση των πτυχίων των εργοληπτικών εταιρειών. Σημείωσε
δε, ότι η καθυστέρηση στην επικοινωνία με τον  και τους άλλους
εργοληπτικούς συνδέσμους οφειλόταν στα πρωτόγνωρα γεγονότα που
κλήθηκε να αντιμετωπίσει η πολιτική ηγεσία, όπως η θεομηνία Daniel και
άλλες φυσικές καταστροφές. Επισήμανε επίσης ότι για τα έργα
αποκατάστασης στη Θεσσαλία θα διατεθεί κονδύλι της τάξεως του 1,4 δισ., εκ
των οποίων 30 εκατ. θα διατεθούν σε έργα όπως σχολεία κ.α. Επίσης 470
εκατ. θα διατεθούν σε σιδηροδρομικά και άλλα οδικά έργα. Ο Υφυπουργός
Υποδομών τόνισε ότι διασφαλίστηκε η συμβασιοποίηση πολλών μεγάλων και
μικρότερων έργων τα οποία είχαν εξαγγελθεί – κάτι που μέχρι τώρα δεν
θεωρούνταν δεδομένο. Κλείνοντας ο κύριος Ταχιάος ανανέωσε το ραντεβού
του με τους εκπροσώπους του Συνδέσμου για την ερχόμενη εβδομάδα
(Μεγάλη Εβδομάδα) και ευχήθηκε καλή επιτυχία στην εκλογική διαδικασία.
Ανδρέας Γερακάκης: Δεν θα αφήσουμε καμία ευκαιρία να χαθεί Ο πρόεδρος
Δ.Σ του Συνδέσμου κ. Ανδρέας Γερακάκης αναφέρθηκε στην στόχευση προς
την επίλυση των 12 κρίσιμων ζητημάτων του κλάδου καθώς και στις
διεκδικήσεις για το επόμενο διάστημα, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι:
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«αυτές θα συνεχίσουν με στόχο την εδραίωση του κύρους και της
αρμόζουσας θέσης των Ελλήνων Κατασκευαστών, με την επιστροφή του
Κλάδου σε ικανούς ρυθμούς μεγέθυνσης, στοχεύοντας στην ισόρροπη και
βιώσιμη ανάπτυξη της ελληνικής οικονομίας. Υπό αυτό το πρίσμα στόχευση
θα πρέπει να είναι τα έργα να  στην ποιότητα και στον
χρόνο που οφείλουν οι ανάδοχοι, με τη ροή και το ύψος πληρωμών που
οφείλουν οι κύριοι των έργων, δηλαδή το Δημόσιο». Σχετικά με τον , ο
κ. Γερακάκης επισήμανε τα εξής: «Οφείλουμε να εξελιχθούμε αναβαθμίζοντας
τον ρόλο, την εικόνα μας και την στρατηγική των παρεμβάσεών μας. Είμαστε
σε διαδικασία υλοποίησης ενός σχεδιασμού που περιλαμβάνει την
ενδυνάμωση της εικόνας του Συνδέσμου μας και τη βελτίωση της ροής της
πληροφόρησης προς τα Μέλη μας και συνολικά προς τον κλάδο».
Παράλληλα, έχουμε ξεκινήσει να κινούμαστε σε ένα πλαίσιο εξωστρέφειας
ώστε να καλύψουμε το κενό που υπάρχει σε σχέση με τις άλλες ευρωπαϊκές
χώρες. Προκειμένου να εναρμονιστούμε με το ευρωπαϊκό γίγνεσθαι, θα
επιδιώξουμε να διοργανώσουμε σεμινάρια σε συνεργασία με φορείς άλλων
χωρών με σκοπό την ενημέρωση και την εξοικείωση με τις νέες τεχνολογίες».
Καταλήγοντας ο κ. Γερακάκης αναφέρει : «Ο κλάδος των 
αποτελεί βασικό πυλώνα στην οικονομική ανάπτυξη της χώρας και εμείς, δεν
θα αφήσουμε καμία ευκαιρία, καμία δυνατότητα να χαθεί». Κωνσταντίνος
Μακέδος: Οι προοπτικές, αλλά και οι προκλήσεις που καλούμαστε να
αντιμετωπίσουμε αποτελεσματικά, ως Τεχνικός Κόσμος είναι σημαντικές. Ο
Πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ σημείωσε ότι η υλοποίηση των ανεκτέλεστων έργων
αποτελεί το στοίχημα των τεχνικών εταιρειών για να προχωρήσουν στη
διαχείριση, επανέναρξη και ολοκλήρωση των κρίσιμων αυτών έργων, με
δεδομένο τα ασφυκτικά χρονοδιαγράμματα του RRF και τόνισε: «Χρειάζονται
νομοθετικές πρωτοβουλίες και ενίσχυση των επιλογών χρηματοδότησης. Το
ΤΜΕΔΕ δίνει δυναμικά παρών αφού εκδίδει 60.000 εγγυητικές επιστολές
ετησίως, διαθέτει περισσότερα από 150 εκ. € ετησίως για νέες εγγυητικές
επιστολές καλής εκτέλεσης και παρέχει προς τα μέλη του άμεση ρευστότητα
που ξεπέρασε τα 50 εκ. €. Πέραν του εγγυοδοτικού του ρόλου, αναπτύσσει
καινοτόμα εργαλεία, όπως το ΤΑΜΕΙΟ ΕΑΤ-ΤΜΕΔΕ και νέες υπηρεσίες όπως
την ΤΜΕΔΕ Microfinance με στόχο την ενίσχυση του κλάδου», επεσήμανε δε,
ότι «ο , για δεκαετίες αποτελεί τον βασικό φορέα που προωθεί την
εξυπηρέτηση του γενικότερου εθνικού συμφέροντος, μέσα από το έργο των
μελών του». Δέσποινα Καλλιδρομίτου: Οι προκλήσεις της νέας εποχής είναι η
κλιματική αλλαγή και η τεχνητή νοημοσύνη Στον χαιρετισμό της η κα
Καλλιδρομίτου τόνισε ότι: «Η άνοδος των νέων τεχνολογιών, όπως το ΒΙΜ, η
τεχνητή νοημοσύνη, ο αυτοματισμός η ρομποτική, τα ψηφιακά δίδυμα, τα
drones και πολλά άλλα μεταμορφώνουν τη βιομηχανία των μελετών και

 και πρέπει να προσαρμοστούμε σε αυτές τις αλλαγές για να
παραμείνουμε ανταγωνιστικοί. Παράλληλα έχουμε να αντιμετωπίσουμε την
πρόκληση με ταχεία εξέλιξη της κλιματικής αλλαγής εφαρμόζοντας έξυπνα
υλικά και βιώσιμες πρακτικές που μειώνουν το αποτύπωμα του άνθρακα».
Εμμανουήλ Βράιλας: Θα πρέπει να αλλάξει η προσέγγιση της Πολιτείας στα
προβλήματα του κλάδου Το έργο το οποίο διεκπεραίωσε ο  κατά την
διάρκεια του 2023, παρουσίασε ο Γενικός Γραμματέας του Συνδέσμου κ.
Μάνος Βράιλας, και τόνισε ότι «η Πολιτεία, μέχρι και σήμερα, δεν έχει

κατασκευάζονται

ΣΑΤΕ

κατασκευών

ΣΑΤΕ

κατασκευών

ΣΑΤΕ



3

  Ταχιάος: 1,4 δισ. ευρώ για έργα αποκατάστασης στη Θεσσαλία
Πηγή: www.energygame.gr Ημερομηνία

έκδοσης:
25-04-2024 16:02:00

Σύνδεσμος: https://www.energygame.gr/ypodomes/380814/tachiaos-14-dis-evro-gia-erga-apokatastasis-sti-thessalia/

Θέματα: ΣΑΤΕ

απαντήσει πειστικά στο πεδίο κατάρτισης των προϋπολογισμών έργων και
αναθεώρησης των τιμών συμβάσεων των δημοσίων έργων. Για αυτό τον
λόγο ως  έχουμε ολοκληρώσει την ανάπτυξη ενός συστήματος
πλήρως ψηφιοποιημένου, που θα μπορεί να αξιοποιηθεί ώστε να παράγονται
με πλήρως τεκμηριωμένα στοιχεία προϋπολογισμών έργων και
αναθεώρησης αυτών. Επιπλέον, ως  προσπαθήσαμε να θέσουμε στο
κέντρο της συζήτησης το μεγάλο πρόβλημα της έλλειψης εργατικού
δυναμικού στα τεχνικά έργα, γεγονός που έχει ως άμεσο αποτέλεσμα την
εκτίναξη του κόστους υλοποίησης των έργων».
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Τα μηνύματα της ετήσιας Γενικής Συνέλευσης του
ΣΑΤΕ

Στην πρώτη συνεδρίασή του, που θα
συγκληθεί εντός του προσεχούς
διαστήματος, θα συγκροτηθεί σε σώμα το
νέο Διοικητικό Συμβούλιο του , της
αντιπροσωπευτικότερης οργάνωσης των

 εταιρειών της χώρας, τα
13 μέλη του οποίου εκλέχθηκαν με

ηλεκτρονική ψηφοφορία. - Advertisement - Τα 13 μέλη – εκ των οποίων 5 νέα
– που εκλέχθηκαν είναι οι:  , Ανδρέας Γερακάκης,
Λήδα Παπαγεωργίου, Δημήτριος Τσουρέκας, Χριστόφορος Κωνσταντινίδης,
Βασίλης Θεοδωρόπουλος, Δημήτρης Σμπώκος, Κωσταντίνος Χούσος,
Γεώργιος Γκικάκης, Γαβριήλ Βαγδατλής, Εμμανουήλ Βράιλας, Δημήτρης
Μανδρούκας και Δημήτρης Κραμποβίτης. Νωρίτερα το πρωί της Τετάρτης 24
Απριλίου πραγματοποιήθηκε η ετήσια Γενική Συνέλευση του  την
οποία χαιρέτησαν ο Υφυπουργός Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος, ο πρόεδρος
του ΤΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος Μακέδος και η πρόεδρος του ΣΕΓΜ κα
Δέσποινα Καλλιδρομίτου. - Advertisement - Νίκος Ταχιάος: Καλούμε σε
άμεση συνάντηση τους εκπροσώπους του  για την επίλυση των
θεσμικών ζητημάτων Στον χαιρετισμό του ο Υφυπουργός Υποδομών κ. Νίκος
Ταχιάος, κάλεσε το προεδρείο του Συνδέσμου σε άμεση συνάντηση με σκοπό
την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων του κλάδου. Εξήγγειλε επίσης, ότι
κατόπιν συνάντησης με τον Υπουργό κ. Χρήστο Σταϊκούρα αποφασίστηκε η
προώθηση στη Βουλή ενός νόμου για την άμεση ανακούφιση από τα
κατεπείγοντα προβλήματα, που απασχολούν τον κλάδο όπως η ταχεία
λειτουργία του Μητρώου επιχειρήσεων τεχνικών έργων για την ανανέωση/
αναβάθμιση των πτυχίων των εργοληπτικών εταιρειών. Σημείωσε δε, ότι η
καθυστέρηση στην επικοινωνία με τον  και τους άλλους εργοληπτικούς
συνδέσμους οφειλόταν στα πρωτόγνωρα γεγονότα που κλήθηκε να
αντιμετωπίσει η πολιτική ηγεσία, όπως η θεομηνία Daniel και άλλες φυσικές
καταστροφές. Επισήμανε επίσης ότι για τα έργα αποκατάστασης στη
Θεσσαλία θα διατεθεί κονδύλι της τάξεως του 1,4 δις , εκ των οποίων 30
εκατ. θα διατεθούν σε έργα όπως σχολεία κ.α. Επίσης 470 εκατ. θα διατεθούν
σε σιδηροδρομικά και άλλα οδικά έργα. Ο Υφυπουργός Υποδομών τόνισε ότι
διασφαλίστηκε η συμβασιοποίηση πολλών μεγάλων και μικρότερων έργων τα
οποία είχαν εξαγγελθεί – κάτι που μέχρι τώρα δεν θεωρούνταν δεδομένο.
Κλείνοντας ο κύριος Ταχιάος ανανέωσε το ραντεβού του με τους
εκπροσώπους του Συνδέσμου για την ερχόμενη εβδομάδα (Μεγάλη
Εβδομάδα) και ευχήθηκε καλή επιτυχία στην εκλογική διαδικασία. Ανδρέας
Γερακάκης: Δεν θα αφήσουμε καμία ευκαιρία να χαθεί Ο πρόεδρος Δ.Σ του
Συνδέσμου κ. Ανδρέας Γερακάκης αναφέρθηκε στην στόχευση προς την
επίλυση των 12 κρίσιμων ζητημάτων του κλάδου καθώς και στις διεκδικήσεις
για το επόμενο διάστημα, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι: «αυτές θα
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συνεχίσουν με στόχο την εδραίωση του κύρους και της αρμόζουσας θέσης
των Ελλήνων Κατασκευαστών, με την επιστροφή του Κλάδου σε ικανούς
ρυθμούς μεγέθυνσης, στοχεύοντας στην ισόρροπη και βιώσιμη ανάπτυξη της
ελληνικής οικονομίας. Υπό αυτό το πρίσμα στόχευση θα πρέπει να είναι τα
έργα να  στην ποιότητα και στον χρόνο που οφείλουν οι
ανάδοχοι, με τη ροή και το ύψος πληρωμών που οφείλουν οι κύριοι των
έργων, δηλαδή το Δημόσιο». Σχετικά με τον , ο κ. Γερακάκης
επισήμανε τα εξής: «Οφείλουμε να εξελιχθούμε αναβαθμίζοντας τον ρόλο, την
εικόνα μας και την στρατηγική των παρεμβάσεών μας. Είμαστε σε διαδικασία
υλοποίησης ενός σχεδιασμού που περιλαμβάνει την ενδυνάμωση της εικόνας
του Συνδέσμου μας και τη βελτίωση της ροής της πληροφόρησης προς τα
Μέλη μας και συνολικά προς τον κλάδο». Παράλληλα, έχουμε ξεκινήσει να
κινούμαστε σε ένα πλαίσιο εξωστρέφειας ώστε να καλύψουμε το κενό που
υπάρχει σε σχέση με τις άλλες ευρωπαϊκές χώρες. Προκειμένου να
εναρμονιστούμε με το ευρωπαϊκό γίγνεσθαι, θα επιδιώξουμε να
διοργανώσουμε σεμινάρια σε συνεργασία με φορείς άλλων χωρών με σκοπό
την ενημέρωση και την εξοικείωση με τις νέες τεχνολογίες». Καταλήγοντας ο
κ. Γερακάκης αναφέρει : «Ο κλάδος των  αποτελεί βασικό
πυλώνα στην οικονομική ανάπτυξη της χώρας και εμείς, δεν θα αφήσουμε
καμία ευκαιρία, καμία δυνατότητα να χαθεί». Κωνσταντίνος Μακέδος: Οι
προοπτικές, αλλά και οι προκλήσεις που καλούμαστε να αντιμετωπίσουμε
αποτελεσματικά, ως Τεχνικός Κόσμος είναι σημαντικές. Ο Πρόεδρος του
ΤΜΕΔΕ σημείωσε ότι η υλοποίηση των ανεκτέλεστων έργων αποτελεί το
στοίχημα των τεχνικών εταιρειών για να προχωρήσουν στη διαχείριση,
επανέναρξη και ολοκλήρωση των κρίσιμων αυτών έργων, με δεδομένο τα
ασφυκτικά χρονοδιαγράμματα του RRF και τόνισε: «Χρειάζονται νομοθετικές
πρωτοβουλίες και ενίσχυση των επιλογών χρηματοδότησης. Το ΤΜΕΔΕ δίνει
δυναμικά παρών αφού εκδίδει 60.000 εγγυητικές επιστολές ετησίως, διαθέτει
περισσότερα από 150 εκ. € ετησίως για νέες εγγυητικές επιστολές καλής
εκτέλεσης και παρέχει προς τα μέλη του άμεση ρευστότητα που ξεπέρασε τα
50 εκ. €. Πέραν του εγγυοδοτικού του ρόλου, αναπτύσσει καινοτόμα
εργαλεία, όπως το ΤΑΜΕΙΟ ΕΑΤ-ΤΜΕΔΕ και νέες υπηρεσίες όπως την
ΤΜΕΔΕ Microfinance με στόχο την ενίσχυση του κλάδου», επεσήμανε δε, ότι
«ο , για δεκαετίες αποτελεί τον βασικό φορέα που προωθεί την
εξυπηρέτηση του γενικότερου εθνικού συμφέροντος, μέσα από το έργο των
μελών του». Δέσποινα Καλλιδρομίτου: Οι προκλήσεις της νέας εποχής είναι η
κλιματική αλλαγή και η τεχνητή νοημοσύνη Στον χαιρετισμό της η κα
Καλλιδρομίτου τόνισε ότι: «Η άνοδος των νέων τεχνολογιών, όπως το ΒΙΜ, η
τεχνητή νοημοσύνη, ο αυτοματισμός η ρομποτική, τα ψηφιακά δίδυμα, τα
drones και πολλά άλλα μεταμορφώνουν τη βιομηχανία των μελετών και

 και πρέπει να προσαρμοστούμε σε αυτές τις αλλαγές για να
παραμείνουμε ανταγωνιστικοί. Παράλληλα έχουμε να αντιμετωπίσουμε την
πρόκληση με ταχεία εξέλιξη της κλιματικής αλλαγής εφαρμόζοντας έξυπνα
υλικά και βιώσιμες πρακτικές που μειώνουν το αποτύπωμα του άνθρακα».
Εμμανουήλ Βράιλας: Θα πρέπει να αλλάξει η προσέγγιση της Πολιτείας στα
προβλήματα του κλάδου Το έργο το οποίο διεκπεραίωσε ο  κατά την
διάρκεια του 2023, παρουσίασε ο Γενικός Γραμματέας του Συνδέσμου κ.
Μάνος Βράιλας, και τόνισε ότι «η Πολιτεία, μέχρι και σήμερα, δεν έχει
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απαντήσει πειστικά στο πεδίο κατάρτισης των προϋπολογισμών έργων και
αναθεώρησης των τιμών συμβάσεων των δημοσίων έργων. Για αυτό τον
λόγο ως  έχουμε ολοκληρώσει την ανάπτυξη ενός συστήματος
πλήρως ψηφιοποιημένου, που θα μπορεί να αξιοποιηθεί ώστε να παράγονται
με πλήρως τεκμηριωμένα στοιχεία προϋπολογισμών έργων και
αναθεώρησης αυτών. Επιπλέον, ως  προσπαθήσαμε να θέσουμε στο
κέντρο της συζήτησης το μεγάλο πρόβλημα της έλλειψης εργατικού
δυναμικού στα τεχνικά έργα, γεγονός που έχει ως άμεσο αποτέλεσμα την
εκτίναξη του κόστους υλοποίησης των έργων».
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ΚΛΑΔΙΚΑ Μακέδος: Οι προκλήσεις που
καλούμαστε να ανταπεξέλθουμε ως τεχνικός
κόσμος είναι σημαντικές Πηγή: ΤΜΕΔΕ

Το πρωί της Τετάρτης 24 Απριλίου
πραγματοποιήθηκε η ετήσια Γενική
Συνέλευση του  την οποία χαιρέτησαν
ο Υφυπουργός Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος,
ο πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος
Μακέδος και η πρόεδρος του ΣΕΓΜ κα
Δέσποινα Καλλιδρομίτου. Νίκος Ταχιάος:
Καλούμε σε άμεση συνάντηση τους
εκπροσώπους του  για την επίλυση
των θεσμικών ζητημάτων Στον χαιρετισμό
του ο Υφυπουργός Υποδομών κ. Νίκος

Ταχιάος, κάλεσε το προεδρείο του Συνδέσμου σε άμεση συνάντηση με σκοπό
την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων του κλάδου. Εξήγγειλε επίσης, ότι
κατόπιν συνάντησης με τον Υπουργό κ. Χρήστο Σταϊκούρα αποφασίστηκε η
προώθηση στη Βουλή ενός νόμου για την άμεση ανακούφιση από τα
κατεπείγοντα προβλήματα, που απασχολούν τον κλάδο όπως η ταχεία
λειτουργία του Μητρώου επιχειρήσεων τεχνικών έργων για την ανανέωση/
αναβάθμιση των πτυχίων των εργοληπτικών εταιρειών. Σημείωσε δε, ότι η
καθυστέρηση στην επικοινωνία με τον  και τους άλλους εργοληπτικούς
συνδέσμους οφειλόταν στα πρωτόγνωρα γεγονότα που κλήθηκε να
αντιμετωπίσει η πολιτική ηγεσία, όπως η θεομηνία Daniel και άλλες φυσικές
καταστροφές. Επισήμανε επίσης ότι για τα έργα αποκατάστασης στη
Θεσσαλία θα διατεθεί κονδύλι της τάξεως του 1,4 δις , εκ των οποίων 30
εκατ. θα διατεθούν σε έργα όπως σχολεία κ.α. Επίσης 470 εκατ. θα διατεθούν
σε σιδηροδρομικά και άλλα οδικά έργα. Ο Υφυπουργός Υποδομών τόνισε ότι
διασφαλίστηκε η συμβασιοποίηση πολλών μεγάλων και μικρότερων έργων τα
οποία είχαν εξαγγελθεί – κάτι που μέχρι τώρα δεν θεωρούνταν δεδομένο.
Κλείνοντας ο κύριος Ταχιάος ανανέωσε το ραντεβού του με τους
εκπροσώπους του Συνδέσμου για την ερχόμενη εβδομάδα (Μεγάλη
Εβδομάδα) και ευχήθηκε καλή επιτυχία στην εκλογική διαδικασία. Ανδρέας
Γερακάκης: Δεν θα αφήσουμε καμία ευκαιρία να χαθεί Ο πρόεδρος Δ.Σ του
Συνδέσμου κ. Ανδρέας Γερακάκης αναφέρθηκε στην στόχευση προς την
επίλυση των 12 κρίσιμων ζητημάτων του κλάδου καθώς και στις διεκδικήσεις
για το επόμενο διάστημα, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι: «αυτές θα
συνεχίσουν με στόχο την εδραίωση του κύρους και της αρμόζουσας θέσης
των Ελλήνων Κατασκευαστών, με την επιστροφή του Κλάδου σε ικανούς
ρυθμούς μεγέθυνσης, στοχεύοντας στην ισόρροπη και βιώσιμη ανάπτυξη της
ελληνικής οικονομίας. Υπό αυτό το πρίσμα στόχευση θα πρέπει να είναι τα
έργα να  στην ποιότητα και στον χρόνο που οφείλουν οι
ανάδοχοι, με τη ροή και το ύψος πληρωμών που οφείλουν οι κύριοι των
έργων, δηλαδή το Δημόσιο». Σχετικά με τον , ο κ. Γερακάκης
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επισήμανε τα εξής: «Οφείλουμε να εξελιχθούμε αναβαθμίζοντας τον ρόλο, την
εικόνα μας και την στρατηγική των παρεμβάσεών μας. Είμαστε σε διαδικασία
υλοποίησης ενός σχεδιασμού που περιλαμβάνει την ενδυνάμωση της εικόνας
του Συνδέσμου μας και τη βελτίωση της ροής της πληροφόρησης προς τα
Μέλη μας και συνολικά προς τον κλάδο». Παράλληλα, έχουμε ξεκινήσει να
κινούμαστε σε ένα πλαίσιο εξωστρέφειας ώστε να καλύψουμε το κενό που
υπάρχει σε σχέση με τις άλλες ευρωπαϊκές χώρες. Προκειμένου να
εναρμονιστούμε με το ευρωπαϊκό γίγνεσθαι, θα επιδιώξουμε να
διοργανώσουμε σεμινάρια σε συνεργασία με φορείς άλλων χωρών με σκοπό
την ενημέρωση και την εξοικείωση με τις νέες τεχνολογίες». Καταλήγοντας ο
κ. Γερακάκης αναφέρει : «Ο κλάδος των  αποτελεί βασικό
πυλώνα στην οικονομική ανάπτυξη της χώρας και εμείς, δεν θα αφήσουμε
καμία ευκαιρία, καμία δυνατότητα να χαθεί». Κωνσταντίνος Μακέδος: Οι
προοπτικές, αλλά και οι προκλήσεις που καλούμαστε να αντιμετωπίσουμε
αποτελεσματικά, ως Τεχνικός Κόσμος είναι σημαντικές. Ο Πρόεδρος του
ΤΜΕΔΕ σημείωσε ότι η υλοποίηση των ανεκτέλεστων έργων αποτελεί το
στοίχημα των τεχνικών εταιρειών για να προχωρήσουν στη διαχείριση,
επανέναρξη και ολοκλήρωση των κρίσιμων αυτών έργων, με δεδομένο τα
ασφυκτικά χρονοδιαγράμματα του RRF και τόνισε: «Χρειάζονται νομοθετικές
πρωτοβουλίες και ενίσχυση των επιλογών χρηματοδότησης. Το ΤΜΕΔΕ δίνει
δυναμικά παρών αφού εκδίδει 60.000 εγγυητικές επιστολές ετησίως, διαθέτει
περισσότερα από 150 εκ. € ετησίως για νέες εγγυητικές επιστολές καλής
εκτέλεσης και παρέχει προς τα μέλη του άμεση ρευστότητα που ξεπέρασε τα
50 εκ. €. Πέραν του εγγυοδοτικού του ρόλου, αναπτύσσει καινοτόμα
εργαλεία, όπως το ΤΑΜΕΙΟ ΕΑΤ-ΤΜΕΔΕ και νέες υπηρεσίες όπως την
ΤΜΕΔΕ Microfinance με στόχο την ενίσχυση του κλάδου», επεσήμανε δε, ότι
«ο , για δεκαετίες αποτελεί τον βασικό φορέα που προωθεί την
εξυπηρέτηση του γενικότερου εθνικού συμφέροντος, μέσα από το έργο των
μελών του». Δέσποινα Καλλιδρομίτου: Οι προκλήσεις της νέας εποχής είναι η
κλιματική αλλαγή και η τεχνητή νοημοσύνη Στον χαιρετισμό της η κα
Καλλιδρομίτου τόνισε ότι: «Η άνοδος των νέων τεχνολογιών, όπως το ΒΙΜ, η
τεχνητή νοημοσύνη, ο αυτοματισμός η ρομποτική, τα ψηφιακά δίδυμα, τα
drones και πολλά άλλα μεταμορφώνουν τη βιομηχανία των μελετών και

 και πρέπει να προσαρμοστούμε σε αυτές τις αλλαγές για να
παραμείνουμε ανταγωνιστικοί. Παράλληλα έχουμε να αντιμετωπίσουμε την
πρόκληση με ταχεία εξέλιξη της κλιματικής αλλαγής εφαρμόζοντας έξυπνα
υλικά και βιώσιμες πρακτικές που μειώνουν το αποτύπωμα του άνθρακα».
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ΚΛΑΔΙΚΑ Ταχιάος: καλούμε σε άμεση συνάντηση
τους εκπροσώπους του ΣΑΤΕ για την επίλυση των
θεσμικών ζητημάτων ΣΑΤΕ

Στην πρώτη συνεδρίασή του, που θα
συγκληθεί εντός του προσεχούς
διαστήματος, θα συγκροτηθεί σε σώμα το
νέο Διοικητικό Συμβούλιο του , της
αντιπροσωπευτικότερης οργάνωσης των

 εταιρειών της χώρας, τα
13 μέλη του οποίου εκλέχθηκαν με
ηλεκτρονική ψηφοφορία. Τα 13 μέλη – εκ

των οποίων 5 νέα – που εκλέχθηκαν είναι οι:  ,
Ανδρέας Γερακάκης, Λήδα Παπαγεωργίου, Δημήτριος Τσουρέκας,
Χριστόφορος Κωνσταντινίδης, Βασίλης Θεοδωρόπουλος, Δημήτρης
Σμπώκος, Κωσταντίνος Χούσος, Γεώργιος Γκικάκης, Γαβριήλ Βαγδατλής,
Εμμανουήλ Βράιλας, Δημήτρης Μανδρούκας και Δημήτρης Κραμποβίτης.
Νωρίτερα το πρωί της Τετάρτης 24 Απριλίου πραγματοποιήθηκε η ετήσια
Γενική Συνέλευση του  την οποία χαιρέτησαν ο Υφυπουργός
Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος, ο πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ κ. Κωνσταντίνος
Μακέδος και η πρόεδρος του ΣΕΓΜ κα Δέσποινα Καλλιδρομίτου. Νίκος
Ταχιάος: Καλούμε σε άμεση συνάντηση τους εκπροσώπους του  για
την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων Στον χαιρετισμό του ο Υφυπουργός
Υποδομών κ. Νίκος Ταχιάος, κάλεσε το προεδρείο του Συνδέσμου σε άμεση
συνάντηση με σκοπό την επίλυση των θεσμικών ζητημάτων του κλάδου.
Εξήγγειλε επίσης, ότι κατόπιν συνάντησης με τον Υπουργό κ. Χρήστο
Σταϊκούρα αποφασίστηκε η προώθηση στη Βουλή ενός νόμου για την άμεση
ανακούφιση από τα κατεπείγοντα προβλήματα, που απασχολούν τον κλάδο
όπως η ταχεία λειτουργία του Μητρώου επιχειρήσεων τεχνικών έργων για την
ανανέωση/αναβάθμιση των πτυχίων των εργοληπτικών εταιρειών. Σημείωσε
δε, ότι η καθυστέρηση στην επικοινωνία με τον  και τους άλλους
εργοληπτικούς συνδέσμους οφειλόταν στα πρωτόγνωρα γεγονότα που
κλήθηκε να αντιμετωπίσει η πολιτική ηγεσία, όπως η θεομηνία Daniel και
άλλες φυσικές καταστροφές. Επισήμανε επίσης ότι για τα έργα
αποκατάστασης στη Θεσσαλία θα διατεθεί κονδύλι της τάξεως του 1,4 δις , εκ
των οποίων 30 εκατ. θα διατεθούν σε έργα όπως σχολεία κ.α. Επίσης 470
εκατ. θα διατεθούν σε σιδηροδρομικά και άλλα οδικά έργα. Ο Υφυπουργός
Υποδομών τόνισε ότι διασφαλίστηκε η συμβασιοποίηση πολλών μεγάλων και
μικρότερων έργων τα οποία είχαν εξαγγελθεί – κάτι που μέχρι τώρα δεν
θεωρούνταν δεδομένο. Κλείνοντας ο κύριος Ταχιάος ανανέωσε το ραντεβού
του με τους εκπροσώπους του Συνδέσμου για την ερχόμενη εβδομάδα
(Μεγάλη Εβδομάδα) και ευχήθηκε καλή επιτυχία στην εκλογική διαδικασία.
Ανδρέας Γερακάκης: Δεν θα αφήσουμε καμία ευκαιρία να χαθεί Ο πρόεδρος
Δ.Σ του Συνδέσμου κ. Ανδρέας Γερακάκης αναφέρθηκε στην στόχευση προς
την επίλυση των 12 κρίσιμων ζητημάτων του κλάδου καθώς και στις
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διεκδικήσεις για το επόμενο διάστημα, αναφέροντας χαρακτηριστικά ότι:
«αυτές θα συνεχίσουν με στόχο την εδραίωση του κύρους και της
αρμόζουσας θέσης των Ελλήνων Κατασκευαστών, με την επιστροφή του
Κλάδου σε ικανούς ρυθμούς μεγέθυνσης, στοχεύοντας στην ισόρροπη και
βιώσιμη ανάπτυξη της ελληνικής οικονομίας. Υπό αυτό το πρίσμα στόχευση
θα πρέπει να είναι τα έργα να  στην ποιότητα και στον
χρόνο που οφείλουν οι ανάδοχοι, με τη ροή και το ύψος πληρωμών που
οφείλουν οι κύριοι των έργων, δηλαδή το Δημόσιο». Σχετικά με τον , ο
κ. Γερακάκης επισήμανε τα εξής: «Οφείλουμε να εξελιχθούμε αναβαθμίζοντας
τον ρόλο, την εικόνα μας και την στρατηγική των παρεμβάσεών μας. Είμαστε
σε διαδικασία υλοποίησης ενός σχεδιασμού που περιλαμβάνει την
ενδυνάμωση της εικόνας του Συνδέσμου μας και τη βελτίωση της ροής της
πληροφόρησης προς τα Μέλη μας και συνολικά προς τον κλάδο».
Παράλληλα, έχουμε ξεκινήσει να κινούμαστε σε ένα πλαίσιο εξωστρέφειας
ώστε να καλύψουμε το κενό που υπάρχει σε σχέση με τις άλλες ευρωπαϊκές
χώρες. Προκειμένου να εναρμονιστούμε με το ευρωπαϊκό γίγνεσθαι, θα
επιδιώξουμε να διοργανώσουμε σεμινάρια σε συνεργασία με φορείς άλλων
χωρών με σκοπό την ενημέρωση και την εξοικείωση με τις νέες τεχνολογίες».
Καταλήγοντας ο κ. Γερακάκης αναφέρει : «Ο κλάδος των 
αποτελεί βασικό πυλώνα στην οικονομική ανάπτυξη της χώρας και εμείς, δεν
θα αφήσουμε καμία ευκαιρία, καμία δυνατότητα να χαθεί». Κωνσταντίνος
Μακέδος: Οι προοπτικές, αλλά και οι προκλήσεις που καλούμαστε να
αντιμετωπίσουμε αποτελεσματικά, ως Τεχνικός Κόσμος είναι σημαντικές. Ο
Πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ σημείωσε ότι η υλοποίηση των ανεκτέλεστων έργων
αποτελεί το στοίχημα των τεχνικών εταιρειών για να προχωρήσουν στη
διαχείριση, επανέναρξη και ολοκλήρωση των κρίσιμων αυτών έργων, με
δεδομένο τα ασφυκτικά χρονοδιαγράμματα του RRF και τόνισε: «Χρειάζονται
νομοθετικές πρωτοβουλίες και ενίσχυση των επιλογών χρηματοδότησης. Το
ΤΜΕΔΕ δίνει δυναμικά παρών αφού εκδίδει 60.000 εγγυητικές επιστολές
ετησίως, διαθέτει περισσότερα από 150 εκ. € ετησίως για νέες εγγυητικές
επιστολές καλής εκτέλεσης και παρέχει προς τα μέλη του άμεση ρευστότητα
που ξεπέρασε τα 50 εκ. €. Πέραν του εγγυοδοτικού του ρόλου, αναπτύσσει
καινοτόμα εργαλεία, όπως το ΤΑΜΕΙΟ ΕΑΤ-ΤΜΕΔΕ και νέες υπηρεσίες όπως
την ΤΜΕΔΕ Microfinance με στόχο την ενίσχυση του κλάδου», επεσήμανε δε,
ότι «ο , για δεκαετίες αποτελεί τον βασικό φορέα που προωθεί την
εξυπηρέτηση του γενικότερου εθνικού συμφέροντος, μέσα από το έργο των
μελών του». Δέσποινα Καλλιδρομίτου: Οι προκλήσεις της νέας εποχής είναι η
κλιματική αλλαγή και η τεχνητή νοημοσύνη Στον χαιρετισμό της η κα
Καλλιδρομίτου τόνισε ότι: «Η άνοδος των νέων τεχνολογιών, όπως το ΒΙΜ, η
τεχνητή νοημοσύνη, ο αυτοματισμός η ρομποτική, τα ψηφιακά δίδυμα, τα
drones και πολλά άλλα μεταμορφώνουν τη βιομηχανία των μελετών και

 και πρέπει να προσαρμοστούμε σε αυτές τις αλλαγές για να
παραμείνουμε ανταγωνιστικοί. Παράλληλα έχουμε να αντιμετωπίσουμε την
πρόκληση με ταχεία εξέλιξη της κλιματικής αλλαγής εφαρμόζοντας έξυπνα
υλικά και βιώσιμες πρακτικές που μειώνουν το αποτύπωμα του άνθρακα».
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Κρήτη ... επί δύο στον ΣΑΤΕ -
&quot;Σάρωσε&quot;ο Ζ. Αθουσάκης, Νέο μέλος ο
Δ.Σμπώκος

Με δύο Κρητικούς το Δ.Σ. του Συνδέσμου
Τεχνικών Εταιρειών Δύο Κρητικοί -μεταξύ
13 συμβούλων απ' όλη την χώρα-
εκλέχτηκαν στις αρχαιρεσίες για την νέα
Διοίκηση του  

  ( ). Πρόκειται
για τον π.Πρόεδρο Ζαχαρία  που

πλειοψήφησε και τον Δημήτρη Σμπώκο που εκλέγεται πρώτη φορά και είναι
γιός του π.στελεχους της διοίκησης του  Γιώργου Σμπώκου. Ο 
αποτελεί τον σημαντικότερο εκπρόσωπο του  κλάδου
Δημοσίων έργων στην Ελλάδα. Τα νέα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου θα
προσκαλέσει ο πλειοψηφών Σύμβουλος κ.   μετά τις
γιορτές του Πάσχα για συγκρότηση. Εξελέγησαν για το 13μελές Δ.Σ. οι
παρακάτω: 1. 7η τάξη: Εμμανουήλ Βράϊλας (ΤΕΡΝΑ ΑΕ – Αθήνα) 2. 6η τάξη:
Ανδρέας Γερακάκης (ΑΡΧΙΚΟΝ ΑΕ - Αθήνα) 3. 6η τάξη: Χριστόφορος
Κωνσταντινίδης (Χριστ. Κωνστατνινίδης Α.Ε. – Αθήνα) 4. 5η τάξη: 

 (ΤΑΛΩΣ ΑΤΕ – Ηράκλειο) 5. 5η τάξη: Δημήτριος Τσουρέκας
(ΤΕΣ ΑΕ – Σέρρες) 6. 5η τάξη: Θεοδωρόπουλος Βασίλειος (ΑΕΤΕΘ ΑΕ –
Αθήνα) 7. 4η τάξη: Παπαγεωργίου Λήδα (ΕΔΡΑΙΟΣ ΑΕ – Αθήνα) 8. 4η τάξη:
Σμπώκος Δημήτρης ( ΓΑΜΑΣΙΓΜΑ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ ΑΕ – Ηράκλειο) 9. 4η
τάξη: Γκικάκης Γεώργιος (ΧΩΡΟΤΕΧΝΙΚΗ ΑΕ – Αθήνα) 10. 3η τάξη: Χούσος
Κων/νος (ΕΠΑΚΡΟΝ ΤΕΧΝΙΚΗ ΑΕ – Αθήνα) 11. 3η τάξη: Βαγδατλής Γαβριήλ
(ΟΚΤΑΝΑ ΑΕ – Αθήνα) 12. 2η τάξη: Μανδρούκας Δημήτριος (ΜΑΝΔΡΟΥΚΑΣ
ΑΤΕ – Θεσσαλονίκη) 13. 2η τάξη: Κραμποβίτης Δημήτριος (ΕΥΡΥΘΜΟΣ ΕΕ
– Αθήνα) Διαβάστε περισσότερες ειδήσεις από την Κρήτη

Πανελληνίου Συνδέσμου
Τεχνικών Εταιρειών ΣΑΤΕ

Αθουσάκη

ΣΑΤΕ ΣΑΤΕ
κατασκευαστικού
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Ζαχαρίας
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Δημόσια έργα: “Χαλασμένα” 
τα χρηματοδοτικά εργαλεία

Στα «κάγκελα» οι εργολήπτες

Από Ιούνιο και βλέπουμε..., οι πληρωμές δεκάδων έργων της Πε
ριφέρειας και των Δήμων της Κρήτης που παραμένουν στον 
αέρα, με πολιτική ευθύνη του Υπουργείου Ανάπτυξης. Η ροή 
των χρηματοδοτήσεων είτε μιλάμε για Ταμείο Ανάκαμψης είτε 
πρόκειται για ΕΣΠΑ, η εικόνα είναι ταυτόσημη, βρίσκεται σε 
πλήρη αποδιοργάνωση, καθώς η κατανομή πιστώσεων έχει με
τατεθεί χρονικά για το τέλος Μαΐου με τις αρχές του Ιουνίου. Το 
όλο θέμα έχει ξεσηκώσει σωρεία διαμαρτυριών από δεκάδες ερ
γοληπτικές εταιρείες που βρίσκονται στα κάγκελα ενόψει του 
εορτασμού του Πάσχα, καθώς αυξάνονται οι υποχρεώσεις τους 
και γιγαντώνεται η δυσκολία τους να ανταποκριθούν στις οικο
νομικές πιέσεις που δέχονται. ) Σελίδα 5
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ΧΩΡΙΣ ΡΟΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΤΟ ΠΑΣΧΑ

Στα... κάγκελα οι εργολήπτες για τα
A ρρυθμίες στις πλη

ρωμές δεκάδων 
έργων της Περιφέ
ρειας και των Δή
μων της Κρήτης 

έχουν προκαλέσει οι χειρισμοί 
του Υπουργείου Ανάπτυξης σε 
σχέση με τη ροή των χρηματο
δοτήσεων, καθώς η κατανομή 
πιστώσεων έχει μετατεθεί χρο
νικά για το τέλος Μαΐου με τις 
αρχέςτου Ιουνίου. Το όλο θέμα 
έχει ξεσηκώσει σωρεία διαμαρ
τυριών από δεκάδες εργοληπτι
κές εταιρείες που βρίσκονται 
«στα κάγκελα» εν όψει του εορ
τασμού του Πάσχα, καθώς αυ
ξάνονται οι υποχρεώσεις τους 
και γιγαντώνεται η δυσκολία 
τους να ανταποκριθούν στις οι
κονομικές πιέσεις που δέχονται. 
Όπως τονίζει το στέλεχος του 
ΣΑΤΕ Ζαχαρίας Αθουσάκης με 
δηλώσεις του στην «Π», σχεδόν 
σε όλα τα χρηματοδοτικά εργα
λεία έχουν καταγραφεί σοβαρά 
προβλήματα στη ροή των πλη
ρωμών, με αποτέλεσμα να μην 
έχουν εισπραχθεί από τις εργο
ληπτικές εταιρείες χρήματα για 
έργα που έχουν εκτελεστεί. Αρ

κεί να σκεφτει κάνεις οτι οι τε
λευταίες πληρωμές έγιναν τέλη 
Φεβρουάριου και αφορούσαν 
σε εργασίες της προηγούμενης 
χρονιάς. Σε ό,τι αφορά τις εργα
σίες που έχουν εκτελεστεί από 
την αρχή του νέου έτους μέχρι 
σήμερα, δεν έχουν αποπληρω
θεί- είτε μιλάμε για Ταμείο Ανά
καμψης είτε πρόκειται για 
ΕΣΠΑ, η εικόνα είναι ίδια. Υπάρ
χουν ευθύνες πολιτικές και προ- 
σωποποιούνται στο αρμόδιο

υπουργείο, το οποίο με τους 
χειρισμούςτου ζημιώνει τον ερ
γοληπτικό κλάδο και οξύνει τα 
μεγέθη των οικονομικών πιέ
σεων. Ο κ. Αθουσάκης σημει
ώνει ότι εκκρεμούν δεκάδες 
απλήρωτοι λογαριασμοί, την 
ίδια ώρα που οι εργολήπτες 
οφείλουν να είναι συνεπείς χρο
νικά στις πληρωμές τους απέ
ναντι στο κράτος και συγκεκρι
μένα σε σχέση με την απόδοση 
του ΦΠΑ. Επίσης είναι υποχρε-

■( /

ωμενοι να είναι συνεπείς οικο
νομικά και στο προσωπικό που 
απασχολούν και να αποδώσουν 
το δώρο του Πάσχα. Ο ίδιος το
νίζει ότι είναι κρίσιμο να ανοί
ξουν οι χρηματοδοτικές ροές 
και να αποφορτιστεί η πίεση 
που σήμερα υπάρχει στον ερ
γοληπτικό κλάδο, καθώς κινείται 
εντελώς οριακά. Μάλιστα ση
μειώνει ότι κρίσιμη παράμετρος 
του θέματος είναι και το γεγο
νός ότι η αργοπορία στις πλη

ρωμές μοιραία θα προκαλέσει 
και καθυστέρηση στην παρά
δοση των έργων, τα οποία θα 
σέρνονται από παράταση σε 
παράταση. Είναι λοιπόν διττό το 
πρόβλημα. Αφενός πρέπει να 
λυθεί το ζήτημα της αποκατά
στασης της ροής πληρωμών και 
την ίδια στιγμή έχει ευθύνη η 
κυβέρνηση να δώσει διέξοδο 
στο οξύτατο πρόβλημα που 
αφορά στη δραματική έλλειψη 
εργατοτεχνικού προσωπικού, 
που ναρκοθετεί την πορεία χι
λιάδων έργων. Ειδικότερα, 
όπως σημειώνει ο κ. Αθουσά
κης, δυστυχώς σήμερα εξακο
λουθούν να υπάρχουν τεράστια 
κενά από την έλλειψη του ανα
γκαίου εργατοτεχνικού προσω
πικού, το οποίο τα χρόνια της 
οικονομικής κρίσης εγκατέλειψε 
τη χώρα μας και μετακινήθηκε 
σε χώρες του εξωτερικού. Αυτή 
τη στιγμή υπάρχει μια ασφυ
κτική κατάσταση στους μικρο- 
μεσαίους εργολήπτες, διότι χω
ρίς προσωπικό δεν μπορούν να 
εκτελέσουν τα έργα τα οποία 
έχουν αναλάβει και μάλιστα δί
δοντας υψηλές εκπτώσεις.

απλήρωτα έργα
ΣΑΤΕ: Ξανά πρώτος ο Ζ. Αθουσάκης, για 
πρώτη φορά στη Διοίκηση ο Δ. Σμπώκος

Δυναμική εκπροσώπηση της Κρή
της στη νέα Διοίκηση του Πανελλη
νίου Συνδέσμου Τεχνικών Εταιρειών 
(ΣΑΤΕ) που αποτελεί τον σημαντικό
τερο εκπρόσωπο του κατασκευαστι
κού κλάδου δημοσίων έργων στην Ελ
λάδα. Ο επί σειρά ετών πρόεδρος του 
Συνδέσμου, Ζαχαρίας Αθουσάκης, 
αναδείχτηκε πρώτος σε ψήφους και 
αντίστοιχα ο Δημήτρης Σμπώκος, 
γιος του πρώην στελέχους της διοίκη
σης του ΣΕΤΕ Γιώργου Σμπώκου, 
εκλέχθηκε για πρώτη φορά στη νέα 
διοίκηση. Το 13μελές νέο Διοικητικό 
Συμβούλιο αναμένεται να συγκαλέσει 
αμέσως μετά τις γιορτές του Πάσχα ο 
πλειοψηφών σύμβουλος κ. Ζαχαρίας 
Αθουσάκης, προκειμένου να συγκρο
τηθεί σε Σώμα.

Αναλυτικότερα στο νέο Διοικητικό 
Συμβούλιο εξελέγησαν οι παρακάτω:

1. 7η τάξη: Εμμανουήλ Βράιλας 
(ΤΕΡΝΑ ΑΕ-Αθήνα)

2. 6η τάξη: Ανδρέας Γερακάκης 
(ΑΡΧΙΚΟΝ ΑΕ - Αθήνα)

3.6η τάξη: Χριστόφορος Κωνσταν- 
τινίδης (Χριστ. Κωνσταντινίδης Α.Ε. 
-Αθήνα)

4. 5η τάξη: Ζαχαρίας Αθουσάκης 
(ΤΑΛΩΣΑΤΕ-Ηράκλειο)

5. 5η τάξη: Δημήτριος Τσουρέκας 
(ΤΕΣΑΕ-Σέρρες)

6. 5 η τάξη: Θεοδωρόπουλος Βασί
λειος (ΑΕΤΕΘ ΑΕ - Αθήνα)

7. 4η τάξη: Παπαγεωργίου Λήδα 
(ΕΔΡΑΙΟΣ ΑΕ-Αθήνα)

8. 4η τάξη: Σμπώκος Δημήτρης 
(ΓΑΜΑΣΙΓΜΑ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ ΑΕ - 
Ηράκλειο)

9. 4η τάξη: Γκικάκης Γεώργιος 
(ΧΩΡΟΤΕΧΝΙΚΗ ΑΕ -Αθήνα)

10. 3 η τάξη: Χούσος Κων/νος 
(ΕΠΑΚΡΟΝ ΤΕΧΝΙΚΗ ΑΕ - Αθήνα)

11. 3η τάξη: Βαγδατλής Γαβριήλ 
(ΟΚΤΑΝΑΑΕ-Αθήνα)

12. 2η τάξη: Μανδρούκας Δημή- 
τριος (ΜΑΝΔΡΟΥΚΑΣ ΑΤΕ - Θεσσαλο
νίκη)

13. 2η τάξη: Κραμποβίτης Διιμη
τριός (ΕΥΡΥΘΜΟΣ ΕΕ -Αθήνα).
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ΣΑΤΕ: Τα 13 μέλη του νέου ΔΣ

 (https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-
ds/)

 (https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/)

 (https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-
neou-ds/)

Από Build Newsletter

Πραγματοποιήθηκε, την Τετάρτη 24 Απριλίου 2024, η εκλογή των 13 μελών του νέου Διοικητικού Συμβουλίου του ΣΑΤΕ. Στην
πρώτη συνεδρίασή του, η οποία και θα συγκληθεί εντός του προσεχούς διαστήματος, θα συγκροτηθεί σε σώμα το νέο
Διοικητικό Συμβούλιο του ΣΑΤΕ. Τα 13 μέλη του ΔΣ, που εκλέχθηκαν με ηλεκτρονική ψηφοφορία, είναι οι: Ζαχαρίας Αθουσάκης,
Ανδρέας Γερακάκης, Λήδα Παπαγεωργίου, Δημήτριος Τσουρέκας, Χριστόφορος Κωνσταντινίδης, Βασίλης Θεοδωρόπουλος,
Δημήτρης Σμπώκος, Κωσταντίνος Χούσος, Γεώργιος Γκικάκης, Γαβριήλ Βαγδατλής, Εμμανουήλ Βράιλας, Δημήτρης Μανδρούκας
και Δημήτρης Κραμποβίτης. Εξάλλου, ο Πρόεδρος του ΔΣ του ΣΑΤΕ, Ανδρέας Γερακάκης, αναφέρθηκε μεταξύ άλλων στη
στόχευση προς την επίλυση των 12 κρίσιμων ζητημάτων του κλάδου καθώς και στις διεκδικήσεις για το επόμενο διάστημα. Για
τον ΣΑΤΕ, επεσήμανε πως «οφείλουμε να εξελιχθούμε αναβαθμίζοντας τον ρόλο, την εικόνα μας και την στρατηγική των
παρεμβάσεών μας». Καταλήγοντας, ανέφερε: «Ο κλάδος των κατασκευών αποτελεί βασικό πυλώνα στην οικονομική ανάπτυξη
της χώρας και εμείς δεν θα αφήσουμε καμία ευκαιρία, καμία δυνατότητα, να χαθεί». Πριν την διεξαγωγή της εκλογικής
διαδικασίας είχε λάβει χώρα η ετήσια Γενική Συνέλευση του ΣΑΤΕ, την οποία χαιρέτησαν ο Υφυπουργός Υποδομών, Νίκος
Ταχιάος, ο Πρόεδρος του ΤΜΕΔΕ, Κωνσταντίνος Μακέδος και η Πρόεδρος του ΣΕΓΜ, Δέσποινα Καλλιδρομίτου.

Share:

https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/
https://www.linkedin.com/shareArticle?mini=true&url=https://constructionmag.gr/sate-ta-13-meli-tou-neou-ds/

	match_ΣΑΤΕ_match_Ολοκληρ_θηκαν_οι_εκλογ_ς_για_το_ν_ο_Διοικητικ_Συμβο_λιο.pdf
	ΣΑΤΕ
	 ΣΑΤΕ: Ολοκληρώθηκαν οι εκλογές για το νέο Διοικητικό Συμβούλιο


	Ταχι_ος_1_4_δισ_ευρ_για_ργα_αποκατ_στασης_στη_Θεσσαλ_α.pdf
	ΣΑΤΕ
	 Ταχιάος: 1,4 δισ. ευρώ για έργα αποκατάστασης στη Θεσσαλία


	Τα_μην_ματα_της_ετ_σιας_Γενικ_ς_Συν_λευσης_του_match_ΣΑΤΕ_match.pdf
	ΣΑΤΕ
	 Τα μηνύματα της ετήσιας Γενικής Συνέλευσης του ΣΑΤΕ


	ΚΛΑΔΙΚΑ_Μακ_δος_Οι_προκλ_σεις_που_καλο_μαστε_να_ανταπεξ_λθουμε_ως_τεχνικ_ς_κ_σμος_ε_ναι_σημαντικ_ς_Πηγ_ΤΜΕΔΕ.pdf
	ΣΑΤΕ
	 ΚΛΑΔΙΚΑ Μακέδος: Οι προκλήσεις που καλούμαστε να ανταπεξέλθουμε ως τεχνικός κόσμος είναι σημαντικ ...


	ΚΛΑΔΙΚΑ_Ταχι_ος_καλο_με_σε_μεση_συν_ντηση_τους_εκπροσ_πους_του_match_ΣΑΤΕ_match_για_την_επ_λυση_των_θεσμικ_ν_ζητημ_των_match_ΣΑΤΕ_match.pdf
	ΣΑΤΕ
	 ΚΛΑΔΙΚΑ Ταχιάος: καλούμε σε άμεση συνάντηση τους εκπροσώπους του ΣΑΤΕ για την επίλ ...


	Κρ_τη_επ_δ_ο_στον_match_ΣΑΤΕ_match_Σ_ρωσε_ο_Ζ_match_Αθουσ_κης_match_Ν_ο_μ_λος_ο_Δ_Σμπ_κος.pdf
	ΣΑΤΕ
	 Κρήτη ... επί δύο στον ΣΑΤΕ - "Σάρωσε"ο Ζ. Αθουσάκης, Νέο μέλος ο Δ ...


	Στα
	ΣΑΤΕ
	 Στα... κάγκελα οι εργολήπτες για τα απλήρωτα έργα



